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Abstract (en)
The machine has a drive disc (1) with a circular rigid plate (4) to which a circular diaphragm (5) is joined by its periphery. The centre of the
diaphragm is joined to the shaft which turns the tool. The diaphragm is made in a material which is supple perpendicular to its plane. The tool is
fixed to the opposite side of the plate by hooks (11) projecting from the disc that penetrate into its fibrous material. The cavity (10) between the plate
and the diaphragm is airtight and contains a liquid which stretches the diaphragm.

Abstract (fr)
Disque d'entraînement (1) destiné à une machine pour la mise en état et/ou l'entretien des sols, du type comportant un moteur susceptible
d'entraîner en rotation au moins un outil rotatif (2) par l'intermédiaire d'un arbre d'entraînement (3), ledit disque étant réalisé en une matière qui
est souple perpendiculairement à son plan, mais qui est rigide dans son plan. Selon l'invention, le disque d'entraînement est remarquable en ce
que la cavité (10) formée entre ladite plaque circulaire rigide (4) et ledit diaphragme (5) est étanche et contient un fluide, notamment un liquide, par
exemple de l'eau, tendant ledit diaphragme (5). <IMAGE>
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